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Provincie Flevoland 
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. L. Verbeek  

Onderwerp: Schriftelijke vragen over de ontwikkeling van het stikstofdossier en gebiedstafels.  

Datum: 3 juni 2020 

Geachte Voorzitter van Provinciale Staten,  

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van Forum voor 
Democratie de volgende vragen aan de Voorzitter van Provinciale Staten Flevoland: 

1. Kunnen de notulen van de gebiedstafels openbaar gemaakt worden? Zo ja, kunnen de statenleden 
die met terugwerkende kracht ontvangen? Zo nee, waarom niet? 

2. Er komt al een tijdje geen stikstof in de nieuwsbrief van de griffie of op de site van de provincie 
Flevoland. Er was afgesproken om een twee a drie wekelijkse frequentie te doen. Kan de 
Gedeputeerde duidelijk aangeven welke frequentie hij nu gaat aanhouden, en daar vervolgens ook 
naar handelen? 

3. Ons heeft het nieuws bereikt dat bij de meest recente bijeenkomst van de gebiedstafels vele 
deelnemers afwezig waren. Kan de Gedeputeerde aangeven om weke tafels het gaat en wat de 
reden van afwezigheid was? Wat is dan nog de effectiviteit van een dergelijke tafel, in verhouding tot 
de kosten die hiermee gemoeid zijn? 

4. Er was het verzoek uit de Provinciale Staten om een biologische boer aan de gebiedstafels uit te 
nodigen. Dit zou volgens de Gedeputeerde gebeuren. De agrarische sector heeft zelf een 
biologische boer aangedragen aan tafel hebben wij vernomen. Toch is er uit naam van de provincie 
hiertegen bezwaar gemaakt en is de biologische boer de toegang ontzegt. Welke zwaarwegende 
redenen had voorzitter van deze tafel om tot een dergelijk drastische en onconstructieve maatregel 
over te gaan? Hoe denkt de gedeputeerde nu aan zijn doelstelling te voldoen, zoals door hem 
beloofd aan Provinciale Staten, nu hij deze biologische boer op voorhand uitsluit?   

5. Is de gedeputeerde op de hoogte dat de website https://kaart.flevoland.nl/stikstof/ nog steeds niet 
toegankelijk is? Wat is daar de reden voor? 

6. Op basis van welke feiten en cijfers wil de provincie volgende maand over oplossingen praten? Kan 
de Gedeputeerde in het antwoord een duidelijke referentie geven? Toelichting: Omdat gedeputeerde 
Hofstra de Statenvragen nogal eens met wedervragen beantwoord, in de trant van “Ik weet niet 
precies wat u bedoeld met ‘duidelijke referentie’, of “ik ben van mening dat ik hier reeds een 
duidelijke referentie heb gegeven”, volgt hier een toelichting op onze vraag: Met ‘duidelijke 
referentie’ bedoelt Forum voor Democratie het volgende:   
 
Rechtstreekse bronverwijzing(en) naar een webadres of digitale documentatie van de feiten en 
cijfers die bij de gebiedstafels toegepast worden. Met het verzoek, in het geval van digitale 
documentatie, deze beschikbaar te stellen aan de Statenleden.  
 
In andere woorden, het refereren naar de bronnen met een gelijkwaardige nauwkeurigheid zoals de  
APA referentierichtlijnen.  

 

Namens de fractie van Forum voor Democratie, 

 

Niek Beenen 


